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1. Dagordning 

Utsänd dagordning fastställs 

2. Protokollsjustering 

Anmälan av justerat protokoll från förvaltningsgruppens sammanträde 20 maj 2020. 

3. Information 

Stadsdelsdirektören 

Krisledningen och planeringsgruppen har gemensamma möten på tisdagar i sommar from v 

26  tom 11 aug. 

Äldreomsorgsavdelningen 

Ett framtaget jourschema för chefer finns under helgerna i sommar så att arbetsledning skall 

finnas tillgänglig för alla medarbetare. 

Avstämningsmöten med kommer ske 1 ggn/v i sommar med de chefer som är i tjänst. 

Förstärkningsteamet i hemtjänsten kommer även omfatta Östermalm.  

 

Kommunal undrar över användandet av visir allmänt inom verksamheterna. Lena Slotte  

svarar att utbildning i Basala hygienrutiner sker löpande för att säkerställa att rutiner o att 

utrustningen används på rätt sätt, det är infört på de flesta av enheterna. 

 

Vision undrar över hur man säkerställer att hemtjänstbesöken genomförs, Lena Slotte 

beskriver rutinen kring registrering vid besök hos hemtjänstbrukaren. 

 

Förskoleavdelningen 

Lena Forsberg har utarbetat en rutin för hur provtagningen ska gå till inom förskolan.  

 

Socialtjänstavdelningen 

Verksamheterna behöver nu ägna lite tid år reflektions, över vad vi varit med om under 

våren. 

Beredskapsschema finns framtaget för kvällar och helger i sommar, trygghetsjouren finns 

enligt ordinarie planering. 

Hösten planeras och funderingar kring vad hösten kan medföra för nya utmaningar maa 

effekter av Covid-19. 

Socialpsykiatrin är genomlyst och förslag till förändring lämnas till nämnd i augusti. 

Personalen informeras löpande. 

 

Ekonomiavdelningen 

Månadsrapporten avser årets första 4 månader, osäkerhet råder och det finns ett par 

verksamheter som har åtgärder planerade.  Effekterna av covid-19 har gett oss stora ökade 

kostnader, framförallt är äldreomsorgen drabbad, med ökade kostnader och minskade 

intäkter pga tomma lägenheter.  

 

HR-avdelningen 



 

 

 

 Protokoll 

Sida 3 (4)  

Förvaltningsgruppens sammanträde 2020-

06-11 

 

- 

 

4. 
Nämndärenden/handlingar till stadsdelsnämndens nästa sammanträde den 16 
juni 

 

Genomgång av ärendelistan, ärenden finns att läsa på 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsnamnd 

5. 

 

 

Systematiskt arbetsmiljöarbete 
 

Stadsdelen har fortlöpande möten med skyddsombud och fackliga företrädare. 

Framförallt inom äldreomsorgen fortsätter arbetet med att säkerställa att rutiner följs och att 

skyddsutrustning finns. Testning sker brett av medarbetare inom äldreomsorgen och även av 

boende. 

Vision undrar över testning för Enheten för Stöd och Service, Pål Tennek informerar om att 

from denna vecka finns utökad möjlighet för personal att testas för smitta. Information gick 

ut i tisdags till alla chefer i sdf om hur detta ska gå till. 

 

Inom socialtjänsten följs riskbedömningarna som gjordes i början av pandemin upp 

enhetsvis.  

Förvaltningsledningen ser förnärvarande över sin höstplanering för att ha rätt beredskap 

inför hösten. 

Vision undrar över hur staden följer statistik om smittade medarbetare, var dessa finns och 

hur drabbade de är. Lena Slotte svarar att staden följer upp noga hur många provtagningar 

som görs och var smitta finns. Arbetsgivaren får dock inget svar på individnivå pga 

patientsekretessen.  

Arbetsmiljöverket har information om hur anmälan och registrering ska göras när 

medarbetare blir drabbad av smitta.  

Kommunal anser sig ha sett brister i hantering av anmälningarna till arbetsmiljöverket. 

Kommunal är kritiska hur inrapporteringen har skötts under krisen av de som blivit sjuka av 

medarbetarna.  

En tydlig sammanställning som staden gjort i matrisfrom över hur anmälan skall gå till finns 

och har skickats ut till samtliga chefer i stadsdelen. Biläggs. 

Pål Tennek beskriver läget om sjukfrånvaron i stadsdelen, de senaste månaderna har 

frånvaron varit dubbelt så hög som samma period tidigare år. Prognosen för helåret är svår 

att förutse. 

Grundutbildning i arbetsmiljö i höst tillsammans med Östermalm som tidigare, är nu 

inplanerad. I slutet av september och i november är det planerat, formen är ännu inte klar. 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsnamnd
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Sekreterare: Johanna Widh 

 

   

Ann-Christine Hansson  Kommunal 

Stadsdelsdirektör   

Lärarförbundet 

 

 Akademikerförbundet SSR 

 

 Vision   

6. 
 
Frågor från de fackliga organisationerna  
Kommunal önskar en sammanställning av hur många medarbetare som fått utökad 

sysselsättningsgrad, hur många vikarier som fått tillsvidareanställning, hur många timmisar 

som fått vikariat, hur många extraanställda som är inne och vilka verksamheter som fått 

negativa konsekvenser på personalsidan och hur det gestaltar sig. Arbetsgivaren beskriver att 

något system för den typen av statiskt inte finns, och hänvisar till ESG på respektive enhet.  

7. Information från de fackliga organisationerna 

 

8.  

Kommunal har börjat med digitala möten med arbetsplatsombuden i stadsdelen 

Övriga frågor 

- 

  

  


